
 Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.
 Plats/Tid:   Folkan  2023-04-23  kl. 18:30
 Närvarande:   På plats: Östen, Hans, Erik, Benny, Johanna, Mona, Tommy Westerlund
Agenda:

1. Ordf  Östen, öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.
2. Val av sekreterare. Hans
3. Val av Justerare.   Johanna
4. Godkännande av dagordning. OK
5. Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll. OK
6. Ekonomi.

a) Saldo på kontot ca: 151.500 kr Här ingår 49.500 kr som förskott från Länsstyrelsen.
b) Driftsbidrag  har vi fått Badplatsen, och Skötsel av Vindskydden
c) Sponsringsbidrag från Boliden Rönnskär, Östen har fått ett 2-årsavtal med 4 500 kr/år.
d) Vi har fått in ca 114 medlems avgifter X 250 kr = 28.500 kr

   7. Diskussion och beslut kring eventuella arbeten och projekt
* Genomförande av projekt:  - Först berättade Tommy Westerlund och Östen om det nya dasset
på badplatsen, problemet kom när kommunen säjer att det är en Publik badstrand, och då kan de ej godkäna
det första alternativet, eftersom det måste vara en Handikapp del, vilket ökade kostnaden
med ca. 61.000. Vi försöker få kommunen att gå med på utökat bidrag, när de "rår ju för"
fördyringen. Men även om kommunen inte skulle gå med på det, så fick Tommy uppdraget att beställa
det nya Utedasset.

- Kulturhistoriskt arbetet i Örviken fortsätter, vi har tagit fram ett förslag på Folderutförandet mha Maud
och Kjell, som vi gått igenom på kulturhistoriska träffen. Kjell påbörjar träff med museet att boka de bilder
som vi  behöver få godkända, till dess vi ska skicka foldern till tryckeriet. Även några privata bilder om
Nutid har vi fått godkända av fotograferna.

-Vi har även fått klartecken för bidraget för skyltarna till Vandringslederna, men måste utföras Juni till
Oktober, försöker lyssna med länsstyrelsen om vi kan förlänga projekttiden till nästa vår.

- Upprustningen av Nyön, tar Mona upp med de som är utsedda att hantera denna. Mona kontaktar även de
som är intresserade att flytta gamla "grillringen" från Vithatta till Timmervikens "grillplats".

Ytterligare arbeten som förbereds att utföras 2022/2023:

 * Utveckling av Byaföreningens arrende vid båthuset. Vi har nu fått bidraget godkänt från
Kommunen med 204 000 kr. Vi har ansökt om Strandskyddsdispens, Hans mailar kommunen om dispensen
godkänts, IGEN. Sedan söker vi Bygglov. (Kostnad ca. 4.000 + 10.000). När detta är godkänt kan vi
starta byggnationerna.  Arbetsgrupp kommer att utses.

* Östen kommer att höra med kommunens projektledare om ett sk. Dialogmöte med kommunen ang det
nya bostadsområdet. Så att vi kan få in våra förslag på bla. Gatlysen ända till Sundgrundsleden.

*  Vi  ska  kontakta  kommunen  att  de  bör  höra  med  Karl-Erik  Jonsson  om  att  få  köpa  marken  vid
badplatsen och p-platsen.

8. Övrig information/aktiviteter

* Vem gör vad vid Valborgsfirandet? Hans kollar  med Henke om han kan ansvara för tändning av brasan.
Benny och vi andra kollar med några föreningar om de vill sälja fika, när vi inte gör det själva via
Byaföreningen.
* Garage-loppis för hela Byn, föreslås att bli lördagen den 27 Maj, mellan 11 och 15, Johanna och Benny
kommer med mer information
* S-föreningen har ett informationsmöte den 9 Maj, Susan Dufvenberg informerar om Regionens "mående".

      9. Övrigt
* Nästa Styrelsemöte nytt datum Söndag 230604 (pga morsdag 28 maj)

    10. Avslutning Ordföranden Östen, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet  avslutades.
Vid protokollet Hans Boman


